
Dwudziesta czwarta sesja Rady Miejskiej 
30 października 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXIV/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
30 października 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1303 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1508

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 
 
Co stanowi – 100% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXIV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 14 radnych obecnych obecności. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- do Urzędu wpłynął wniosek ze wspólnoty przy ul. 
Sienkiewicza, by ten budynek wpisać do programu wnoszę o poszerzenie porządku obrad sesji o 
uchwałę zmieniająca uchwałę Nr XVII/173/08 z dnia 27 lutego 2008r.  w sprawie uchwalenia 
Lokalnego Programu rewitalizacji miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata kolejne (druk Nr 
XXIV/253/08) 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za wprowadzeniem proponowanej zmiany? 
 



za- 1- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianą? 
 
- za- 14- osób 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Proponowany porządek obrad XXIV sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1.  w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XXIV/244/08) 
2. w sprawie podatku od nieruchomości (druk Nr XXIV/245/08) 
3. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2009 oraz 

poboru tego podatku w roku 2009 (druk Nr XXIV/246/08) 
4. w sprawie ustalenia zasad poboru opłaty targowej (druk Nr XXIV/ 247/08) 
5. w sprawie ustalenia stawki czynszu dzierżawnego za lokale użytkowe oraz garaże należące do 

zasobów komunalnych Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXIV/248/08) 
6. w sprawie ustalenia czynszu dzierżawnego za grunty należące do zasobów Gminy Trzcińsko-

Zdrój  ( druk Nr XXIV/249/08) 
7. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk Nr XXIV/250/08) 
8. w sprawie uchwalenia „Programu usuwania odpadów zawierających azbest na terenie Gminy 

Trzcińsko-Zdrój wraz z aktualizacją inwentaryzacji obiektów zawierających azbest” (druk Nr 
XXIV/251/08) 

9. w sprawie pomocy finansowej dla Komendy Powiatowej Policji w Gryfinie w 2008 r.  
      (druk Nr XXIV/252/08) 
10. zmieniająca uchwałę Nr XVII/173/08 z dnia 27 lutego 2008r.  w sprawie uchwalenia 
Lokalnego Programu rewitalizacji miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata kolejne ( druk 
Nr XXIV/253/08) 

 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad – poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 
zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 

 2



Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
O godzinie 1313 - przybył radny pan  Zbigniew Wiśniewski stan radnych na Sali 15. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu. Ponadto dodał, że Wodociągi zgodziły się na wcześniejsze wypowiedzenie 
umowy, bez żadnych kar. Byłem na spotkaniach w Warszawie, gdzie była poruszana sprawa Natury 
2000. Nasza pani opiekun z Gryfina jest bardzo konserwatywna w tej sprawie. Dodał również, że 
został zakupiony samochód dla Straży Pożarnej.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  proszę o rozszerzenie punktu 1 drugiego 3, 5 i 7. chodzi o 
powołanie komisji stypendialnej kto wszedł w skład, innych komisji również. Druga sprawa to 
wypowiedzenie umowy dzierżawy. Dobrze się składa, że firma poszła na ustępstwa i czy w związku z 
tym już są podjęte kroki w kierunku tego kto będzie następcą tej firmy. Jak daleko są zawansowane 
prace. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  mogę odpowiedzieć kompleksowo po przerwie. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- dostałem zaproszenie na II forum przewodniczących i był pan Marcin 
Czesyk. 
 
Wiceprzewodniczący pan Marcin Czesyk- na tym spotkaniu było Marszałek Województwa pan 
Husejko i dowiedzieliśmy się, że od 22 listopada rozpoczynają się nabory na składane wnioski. 
Zgłaszam wniosek by w listopadzie otrzymać informacje, na jakim stanie przygotowań są wnioski i 
kto to przygotował. Nie udało nam się powołać stowarzyszenia będą to spotkania nieformalne i będą 
miały na celu opiniowanie przyszłych ustaw samorządowych.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- państwa informacja powinna dotyczyć pracy rady pomiędzy 
sesjami. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje. Czy obecnie ktoś chce 
zabrać głos? 
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Radny pan  Kazimierz Sandulak-  państwo wszyscy obecni słyszeliście o incydencie parlamentarnym 
gdzie posłowie wzięli pieniądze a Anie uczestniczyli w posiedzeniu. Ja mam pytanie czy we wrześniu 
pan zastępca Przewodniczącego, który był za granicą i nie uczestniczył w posiedzeniach wziął ryczałt 
400złotych? I czy nie zwrócił tych pieniędzy? 
 
Wiceprzewodniczący rady pan Marcin Czesyk- jestem zaskoczony tym pytaniem, poza granicą Polski 
byłem tylko tydzień czasu. A przez trzy tygodnie uczestniczyłem w pracach z panem 
przewodniczącym przy przygotowywaniu uchwał na następną Sesję. Dietę mam ryczałtową czy jestem 
obecny czy nie jest ona przyjęta wiele lat temu.  
 
Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2008 (druk XXIV/244/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Władysław Radecki skarbnik Gminy- mamy zwiększenie 
dochodów głównie z tytułu sprzedaży mienia komunalnego. Zmiany wynikają z realizacji zadań 
bieżących i drobnych zadań inwestycyjnych. Mamy nadwyżkę z remontu szkoły podstawowej w 
Stołecznej i przekażemy to na szkołę w Trzcińsku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIV/244/08 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.2 Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości (druk Nr 
XXIV/245/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- przedkładamy projekt uchwały 
w sprawie podatku od nieruchomości. Wszystkie wskaźniki wzrastają o 4.2%. stawki podatku od 
nieruchomości podnieść o średnią ustaloną o wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 8- za- przeciw- 1- osoba 2- osoby wstrzymały się. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- po przeanalizowaniu chce powiedzieć, że od budynków 
zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej chcę powiedzieć, żeby zostawić ten podatek z 

 4



ubiegłego roku 16,49 zł jest ogólny kryzys na świecie. Są trudności z podejmowaniem kredytów i żeby 
wspomóc działalność gospodarczą naszym przedstawicielom i żeby pozostawić 16,49zł 
 
Przewodniczący obrad - poddaję pod głosowanie autopoprawkę pana Burmistrza z kwoty 17,18zł na 
kwotę 16, 49zł. 
 
-za- 15- głosów 
 
Przewodniczący obrad-  poprawka został przyjęta jednogłośnie. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- wczoraj na posiedzeniu komisji podnosiłem problem odnośnie tych 
pomieszczeń na działalność gospodarczą. Jeszcze chciałem zgłosić dwie poprawki a więc od 
budynków w zakresie obrotu materiałem siewnym planowana podwyżka wzrasta o 30 groszy, jest to 
za dużo proponuję 8.90zł. następny to czwarty punkt od pozostałych budynków lub ich części domków 
rekreacyjnych i jest propozycja burmistrza a ja proponuje 6,57zł. Wczoraj ktoś mówił, że jak kogoś 
stać na domek rekreacyjny to i stać na podatki. Ale nie jest to prawda bo jest gro osób które mają 
niskie dochody a domek rekreacyjny mają. 
 
Radny pan  Marian Michniacki- czy u nas w Gminie są takie do obrotu materiałem siewnym.  
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- kiedyś prowadził to GS a teraz nie ma nikogo. 
 
Przewodniczący obrad- poddaje wobec tego zmiany, jakie zgłosił radny pan Sandulak- czyli od 
materiału siewnego na kwotę 8,90zł. Zmiana w domkach rekreacyjnych na kwotę 6,57zł 
 
- za- 2- osoby 
- przeciw- 12- osób 
-wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek formalny radnego Sandulak nie został przyjęty. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIV/245/08 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu V.3 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego na rok 2009 oraz poboru tego podatku w roku 2009 
(druk Nr XXIV/246/08) 

 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- uchwała dotycząca ustalenia ceny skupu 
żyta do celów wymiaru podatku. Na komisji wczoraj była moja propozycja 39 zł była też propozycja 
37 zł i 35 zł. Wiem, że mogę zastosować autopoprawkę związku z tym, że wiemy jaka jest sytuacja  
rolnictwie w tym roku. Rolnicy mają problem ze sprzedażą zboża i uzyskaniem ceny. Żeby wzmocnić 
rolników w roku 2009 proponuję cenę skupu żyta na 2009 rok w wysokości 35 zł za jeden kwintal. 
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Przewodniczący obrad- czy ktoś chce zabrać głos na temat tej autopoprawki? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIV/246/08 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 

o godzinie 1351 przewodniczący obrad ogłosił przerwę 
 o godzinie 1410obrady zostały wznowione. 

 
 

Do punktu V.4 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad poboru opłaty 
targowej (druk Nr XXIV/ 247/08) 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- przedkładamy projekt uchwały i 
informuję, że proponujemy zwrot o poziom 4.2 %  jest to nieduży dochód naszej Gminy. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. Było 8 głosów za i dwa wstrzymujące się. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIV/247/08 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 
 
Do punktu V.5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki czynszu 
dzierżawnego za lokale użytkowe oraz garaże należące do zasobów 
komunalnych Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXIV/248/08) 
 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- projekt tej uchwały ustalenie 
stawki czynszu dzierżawnego i tak lokale użytkowe zwiększyć na 8.09 zł, lokale w budynku 
przychodni zdrowia 2,67zł. Zmiana jest o wskaźnik 4,2%. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- już podnosiłem wysokość opłat, proponuje utrzymać 
dotychczasową stawkę, jeśli chodzi o lokale, w których jest działalności gospodarcza jest to tylko 5 
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lokali. Księgarnia nie cieszy się powodzeniem władz gminnych gmin sąsiednich u nas jest to wyjątek. 
Jest wizytówką miasta. Opłaty są duże. A czynsz 776zł. Z 22% VAT. Jest przydatna  i potrzebna. Jeśli 
chodzi o bank PKO płaci miesięcznie około 200 złotych jest to potrzebna placówka dochodowa z tego 
tytułu ma GS nie zawiele. Zakład fryzjerski jest malutki i sklep spożywczy pana Karpińskiego. Jak 
zostanie to zaakceptowane to na pewno wzrosną ceny artykułów usług. Jeśli chodzi o sklep spożywczy 
to również ten pan będzie musiał podnieść ceny na artykuły spożywcze. A zatem zgłaszam poprawkę 
by utrzymać na dotychczasowym poziomie czyli 7,76zł. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkwoski-  jeśli nie wie to niech zapyta za ile pan ze sklepu spożywczego 
wydzierżawia swój lokal, a po drugiej stronie ma swój sklep. Księgarnia w ostatnim czasie nie 
biednieje, a wręcz rozkwitła. Książka nie jest jednym towarem w tej księgarni. Jeśli chodzi o Bank to 
ja znam wypowiedzi ludzi. Ten bank czynny kilka godzin dziennie opłaca całą pensję księgowej. Czyli 
co niech mają zyski na półtora pensji? 
 
Radny pan Marcin Czesyk- wszyscy którzy prowadzą działalność gospodarczą powinni mieć 
jednakowe opłaty nie wolno wyróżniać nikogo bo wolny rynek zdecyduje. Wydaje mi się, że 
powinniśmy przyjąć stawki zaproponowane w uchwale. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- ja nie koncentrowałem się na księgarni a mówiłem o lokalach 
użytkowych w całej Gminie. 
 
Przewodniczący obrad-  poddaję wobec tego wniosek formalny Radnego Sandulaka, czyli stawkę 
7,76zł. 
 
- za- 2- osoby 
- przeciw- 12- osób 
- wstrzymała się- 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek formalny radnego Sandulak nie został przyjęty. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały ze stawkami zaproponowanymi przez Burmistrza i 
poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIV/248/08 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 
 
 
 

 7



Do punktu V.6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czynszu dzierżawnego za 
grunty należące do zasobów Gminy Trzcińsko-Zdrój  (druk Nr XXIV/249/08) 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- przedkładamy projekt uchwały i 
proponujemy stawki za metr kwadratowy pod działalność gospodarczą 5.94zł pod garze 1.20 zł i pod 
budynki i pomieszczenia gospodarcze 0.63zł. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIV/249/08 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu V.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy (druk Nr XXIV/250/08) 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- przedkładamy projekt uchwały 
w której chodzi o przedłużenie na okres następnych trzech lata nieruchomości dzierżawionych przez 
Panią Reginę Wróbel. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji.  
 
Radna Pani Wiesława Płotkowska- czy ta pani zgłaszała się o wykup tej działki. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  to są moi sąsiedzi i w rozmowie zgłaszali takie pytanie ale 
nie napisali podania o to, ani nie przyszli do Urzędu. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIV/250/08 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania 
odpadów zawierających azbest na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój wraz z 
aktualizacją inwentaryzacji obiektów zawierających azbest” (druk Nr 
XXIV/251/08) 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- Gmina została zobowiązana do 
przygotowania takiego programu i przedkładamy dzisiaj projekt uchwały do której załącznikiem jest 
program usuwania tych odpadów. Zobowiązuje nas do 2030 roku usunięcia wszystkich elementów 
azbestu do usunięcia z terenu naszej Gminy i utylizacji. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
- nie głosowała – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIV/252/08 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Komendy 
Powiatowej Policji w Gryfinie w 2008 r.   (druk Nr XXIV/252/08) 

 
Projekt uchwały przedstawił burmistrza pan Zbigniew Kitlas- wiemy jaki jest stan bezpieczeństwa w 
naszej Gminie. Odbyłem kilka rozmów, więcej niż 10 z panem Denisem komendantem powiatowym z 
panem Komendantem w Chojnie rozmawiałem kilka razy i reagowałem na sugestie mieszkańców by 
zmienić patrole. Ale co do poczynań policji nie było żadnych rezultatów. W zasadzie ta uchwała 
dotyczy pomocy finansowej dla Komendy Policji w Gryfinie i my byśmy zapłacili za dodatkowe 
zakontraktowane patrole. Właśnie na jedno z pism otrzymaliśmy taka propozycję. Chcielibyśmy 
zakontraktować 20 patroli 2 osobowych ośmiogodzinnych i oni będą to patrolować co my ustalimy.  
W naszej propozycji było by to 20 patrol dwu osobowych ośmiogodzinnych i kosztowałby gminę 
300zł. Wiem, że inne Gminy robiły coś podobnego i są tego pozytywne efekty. Chcemy żeby nie byli 
to nasi policjanci żeby były one we wskazanych przez nas terminach. W miejscach szczególnie 
narażonych czyli przystanki autobusowe otocznie TCK promenada nad jeziorem i zaplecze sklepu Puls 
i przejazd samochodem po wioskach. Wówczas na przyszłość będzie można wyciągnąć wnioski. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. Było 9 głosów za i dwa wstrzymujące się. 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  jak byśmy zaproponowali naszym policjantom te 6 tys. zł  czy te 
same funkcje by nie zostały wypełnione. 
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Burmistrza pan Zbigniew Kitlas-  przeprowadzałem taką sondę wśród mieszkańców ale ludzie wolą 
żeby byli policjanci zewnątrz. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  u nas brakuje dwóch policjantów i kodeks pracy nie pozwala by jeszcze 
mieli dodatkowe dyżury i oni nie mogą pracować więcej. 
 
Radny pan Marek Rutka-  jest to uchwał kontrowersyjna bo zlecimy to policjantom z Gryfina bo 
nawet jak nie maja służby to możemy powiadomić posterunek w Chojnie czy Gryfinie. Może jak 
chcemy przeznaczyć środki na dodatkowe godziny i była by to potrzeba czyli na Dni Trzcińska czy 
dożynki lub festyny. My zlikwidowaliśmy Strażnika Miejskiego. Nie wiem czy jak będą to ludzie 
zewnątrz. Nasi policjanci mówią że mogą wyjść za Puls i dać mandat, ale mija się to z celem. Bo są to 
przeważnie ludzi chorzy. Może lepiej przeznaczyć to na leczenie lub wróćmy do pomysłu straży 
miejskiej. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIV/252/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w zmieniająca uchwałę Nr XVII/173/08 z dnia 
27 lutego 2008r.  w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu rewitalizacji 
miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata kolejne (druk Nr XXIV/253/08) 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- w ramach rozszerzenia 
programu rewitalizacji Burmistrz wnosi by dopisać tu wspólnotę mieszkaniową przy Sienkiewicza 46. 
pierwszy raz w ostatnich dwóch latach widzimy inicjatywę mieszkańców. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. Było 11 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIV/253/08 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach
 
Burmistrz Pan Zbigniew Kitlas- w odpowiedzi dla radnego Sandulaka odnośnie wodociągów to 
myślałem nad tym i mam dwie koncepcje pierwsza to znalezienie nowego dzierżawcy a druga to 
utworzenie zakładu Budżetowego. 
 
Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- odpowiem na pytania radnego Sandulak, które zadał na 
dzisiejszej sesji. Do rozdzielenia komisja ma kwotę 82tys. zł. Skład osobowy komisji. Przedstawił 
poszczególne komisji. Oraz nauczyciele którzy otrzymali nagrody i dyrektorzy szkół z terenu naszej 
Gminy. Został też przyznana nagroda dla kierownika dla pana Szczepankiewicz z okazji dania 
Edukacji Narodowej. Została powołana komisja w celu oszacowania strat. I wymienił skład tej 
komisji. Jeszcze zostaliśmy zobowiązani do przygotowania informacji. Co się stało z tablicą 
partnerska po długim śledztwie wiemy ze ta tablica jest i w poniedziałek, wróci na swoje miejsce. W 
sprawie byłego RSP w Strzeszowie jest to spółki EDOPOL w Szczecinie. Zlewnia mleka w 
Góralicach właścicielem tej działki i tego obiektu jest mleczarnia mila ze Szczecina. W sprawie 
ewentualnej procedury przejęcia ujęć wody które znajdują się na terenie Gminy Trzcińsko. Są tam 
różni właściciele. Bo hydrofornia w Dobropola jest trzech właściciele, w Rosnowie jest właścicielem 
woj. Skarb Państwa. W Górczynie właścicielem jest Gmina Trzcińsko-Zdrój. W Góralicach jest 
skarbu państwa w Klasztorem jest Gmina Trzcińsko-Zdrój, w Strzeszowie jest właściciel Gmina 
Trzcińsko-Zdrój. 
 
Radny pan  Edward Iwański- na tym terenie w Strzeszowie jest postawiona wieża telefoniczna. 
 
Zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła-  zgłoszony został tez postulat, radnego Sandulak by zmienić 
lokalizacje pojemników przy ośrodku zdrowia i nie mamy takiego miejsca na tej ulicy i zrobimy to 
tam gdzie jest ale w głębi podwórka. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-  należy pod tymi pojemnikami położyć kostkę by zwiększyć ich 
żywotność. 
 
Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- wykonaliśmy informację o działalności  wodociągów 
goleniowskich. Przejazdy kolejowe które ograniczają szybkość rozmawialiśmy o tym z PKP i jest to 
rzecz lub czterech właścicieli, czyli właściciel drogi torowiska i właściciel gruntu. W rozmowach z 
mieszkańcami mamy informację, że jest to dobrze, bo należy zwolnić i do miasta wjechać z normalną 
szybkością. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- czy posiada pan plan rozbudowy cmentarza bo taka potrzeba jest. 
Co z bramkami znajdującymi się przy Domu Dziecka które zostały wypożyczone i nie wróciły? W 
wielu miejscowościach ludzie narzekali na baseny pożarowe że są zarośnięte i zaniedbane w 
Klasztornej, Rosnowie i Dobropola. Czy istnieje lokal rezerwowy na wypadek losowy czy jest takie 
mieszkanie zstępcze? Czy dokonano przeglądu budynków komunalnych.  Jest zarośnięty chodnik przy 
ul. Sienkiewicza i nie tylko? Przez wiele dni widziałem byłego pana Skarbnika w TCK co on robił? 
Pan Zdzisław Zioła organizuje zawody wędkarskie o Puchar Burmistrza i czy wy to sponsorujecie czy 
z kasy gminnej.  
 
Burmistrz Pan Zbigniew Kitlas- jak są to puchary Burmistrza czy Wiceburmistrza i jest takie konto 
gdzie dobrowolnie niektórzy przedsiębiorcy wpłacają pieniądze i z tego są zakupywane puchary czy 
narody. Jest taki lokal na ul. Dworcowej na wypadek jakiś zdarzeń losowych. A na pozostałe pytania 
odpowiemy na przyszłej sesji lub pisemnie. 
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Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
 
Radny pan  Marek Rutka-  mamy teraz uchwały około budżetowe i mam kilka uwag. Spotykałem się 
z rolnikami i oni mają uwagi do dróg polnych które są nie odkrzaczone i rolnicy nie mogą przejechać 
kombajnem. Druga sprawa to sprawa melioracji w Piasecznie dostaliśmy kilka pism pochodziliśmy po 
polach. Myślę, że należy pomóc rolnikom bo w Piasecznie jest bardzo duży problem, rolnicy chcą się 
włączyć, ale sami tego nie zrobią bo jest tam rurociąg na głębokości dwóch metrów. Oraz jeszcze 
jedna sprawa to kanał burzowy w Piasecznie przy nowym chodniku by ten kanał burzowy podnieść i 
zrobić przejazdy do posesji. 
 
Radna pani Alicja Kałużniak- pisaliśmy z Rosnowa kilka pism przez wiele lat jest problem z 
odwodnieniem części drogi powiatowej koło przystanku. Wykopano nam rowy przy tej drodze, przy 
większych opadach powstaje tam jeziorko. Mam prośbę by zrobić odprowadzenie tej wody, bo nie 
można przejść do autobusu. 
 
Sołtys Sołectwa Górczyn pan Roman Sieńczak- mamy kłopoty dojazdowej jak chodzi o dostawę 
towarów większymi samochodami. Był okres kiedy przy znakach drogowych była tabliczka że nie 
dotyczy zaopatrzenia mieszkańców. Również miejsce ustawienia znaku w kierunku Gogolic jest przy 
Rolbud jak przyjedzie samochód do tego znaku to nie ma możliwości zawrócić, należy ten znak 
przenieść wcześniej, czyli na zakończenie Trzcińska. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 15 08 – Przewodniczący obrad zamknął XXIV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 
za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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